
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 19. marts 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 422
I forlængelse af ministerens svar på spørgsmål nr. 357, hvori det fremgår, at
"ministeren ikke på nuværende tidspunkt er i stand til at fastsætte en størrelse
på gebyret, som vil medføre et bestemt provenu", bedes ministeren oplyse,
om det var urealistisk og/eller uansvarligt, at budgettere med en besparelse
på 100 mio. kr. årligt for patienter, der uden varsel udebliver fra en undersø-
gelse eller behandling på sygehusene, sådan som S-SF gjorde i den såkaldte
'fair løsning', når der ifølge ministerens opfattelse er stor usikkerhed omkring
effekterne af et gebyr.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Andersen
næstformand
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